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Abstract (en)
The reach truck has a drive part (12), from which parallel-spaced wheel arms (18) are stretched, where a lift pole (20a) is provided with a pole holder
(24) that is displaceable along the wheel arms. The pole holder is displaceable between a vehicle-sided end position and a load-sided end position.
The pole holder at its load side has an end stopper which cooperates with another end stopper provided at the wheel arms. The length of the former
end stopper defines in travel direction of the pole holder of the load-sided end position of the pole holder.

Abstract (de)
Schubmaststapler (10) mit einem Antriebsteil (12), von dem sich parallel beabstandete Radarme (18) forterstrecken, und mit einem Hubmast (20),
der einen entlang der Radarme (18) verfahrbaren Masthalter (24) aufweist, wobei der Masthalter (24) zwischen einer fahrzeugseitigen und einer
lastseitigen Endposition verfahrbar ist, wobei der Masthalter (24) an seiner Lastseite mindestens einen Endanschlag (38) aufweist, der mit einem an
den Radarmen vorgesehenen Endanschlag (46) zusammenwirkt, wobei die Länge B des Endanschlags (42) in Verfahrrichtung des Masthalters (24)
die lastseitige Endposition des Masthalters festlegt.
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